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Till UFR: 
 
Angående återkoppling av nedan skrivelse. 
 

Hej! 
 
Under januari ifjol (2020-01-14) skrev jag ett brev till UFR, genom Tim Johansson, presidiet. 
Mina punkter i brevet (se bifogat brev) kan kort sammanfattas; 

 

• Utöka och förbättra handikapparkeringsplatser framför Swedbank och Rex samt 
parkeringen framför Akademibokhandeln. 

• Problem för framkomligheten på trottoarerna under sommaren p.g.a. alla 

uteserveringar som tar utrymme från allmänna gång och cykelbanor. 
 
Under sommaren 2020 upplevde jag tyvärr ingen skillnad/åtgärder angående ovan punkter 
och förslag som diskuterades inom UFR. Parkeringar utökades inte, kanterna är fortfarande 

höga, utemiljön blockerad av uteserveringar i Umeå.  
 
Det har gått mer än ett år nu och snart är vår och sommar på gång och säkert en del 
ansökningar om uteserveringar. Ska Umeås gående (oavsett funktionsnedsättning) bli 

hänvisade till trånga gångar och gator för att uteserveringar i praktiken ska överta trottoarer? 
 
Jag/UFR är berättigat till att få en återkoppling på vad som har gjorts eller ska göras från 
respektive ansvarig/nämnd. 

 
Med vänliga hälsningar! 
Abbas Haghjo 
Umeå 2021-02-03 

 
 
 
  

 
 


